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Díky projektu Leonardo da Vinci, který byl financován Evropskou unií, jsem měl možnost vyrazit do 

cizí země, pracovat v ní a získat mnoho nových zkušeností, které se mi v životě rozhodně neztratí. 

Tato možnost se mi však naskytla díky naší škole Střední průmyslové škole strojní a elektrotechnické 

a Vyšší odborná škole, Liberec, která obdržela možnost se projektu zúčastnit. Nacházel jsem se poblíž 

irského města Cork. Přicestovali jsme sem 14. 6. 2014 a vrátili se zpět dne 12. 7. 2014.  

Pracoval jsem ve firmě jménem D Canny Garage, která má mnoholetou tradici a zákazníkům 

poskytuje servis jejích automobilů, prodej ojetých vozů se zárukou kvality a férovým jednáním a v 

neposlední řadě mytí automobilů, které se provádí ručně a velmi pečlivě, jako veškerá provedená 

práce v této firmě.  

Moje pracovní pozice 

se velmi často měnila, jelikož 

jsem měl ve firmě možnost 

vyzkoušet si a zároveň se naučit 

vše, co jen bylo možné. 

Obsluhoval jsem myčku aut, 

kde si vždy zákazník vybral 

program, a podle něho jsem se 

vždy řídil po celou dobu úkonu. 

Často mi zde pomáhal jeden 

spolupracovník, který měl 

myčku na starost. Také jsem 

měl možnost pracovat s kolegy, 

kteří se starali o opravy aut 

všeho druhu. 

Naučil jsem se profesionálně mýt auta zevnitř a 

zvnějšku a je pravda, že auta po mé práci vypadala 

opravdu brilantně. Dále jsem se naučil mnoho věcí, co 

se týče motoru, oprav brzd, výměny olejů, filtrů apod. 

Je pochopitelné, že jsem se zlepšil v cizím 

jazyce, a to hned v několika aspektech. Ty hlavní z 

nich jsou: porozumění, mluva, vyrovnání se s irským 

akcentem. 

S ubytováním i stravováním jsem byl naprosto 

spokojen a při mém pobytu v Irsku mi nic nescházelo. 

Ve volném čase jsem navštěvoval přírodní i 

historické památky, místní posilovnu a kulturní akce. 

Zbytek volného času jsem strávil s hostitelskou 

rodinou. 

Z grantu jsem měl hrazené ubytování, cestu a 

stravování. 

 

Na odjezd na stáž jsem se připravoval celý školní rok. Navštěvoval jsem přípravné kurzy ve škole i 

nad rámec vyučování. Stáž se velmi vydařila. Co se týče pobytu, jsem byl se vším spokojen a jsem 

velmi rád, že jsem se této akce mohl zúčastnit. 


